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Z Á P I S N I C A 

 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 30. decembra 2014. 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Zmena rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky č. 3 

4. Návrh rozpočtu obce na rok 2015 

5. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly 

6. Plán kontrolnej činnosti 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenia 

10. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

1. Ing. Pavol Zich, 

2. Bc. Martina Gajarová, 

3. JUDr. Antónia Mikulíková, 

4. Bc. Júlia Kozánková, 

5. Katarína Čelústková, 

6. Peter Orságh, 

7. Mgr. Zuzana Macková, 

8. Ing. Andrej Vician, 

9. Ing. Svetlana Šefčíková 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka Obce Dojč Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

Starostka určuje za zapisovateľa M. Hovančíkovú a za overovateľov zápisnice S. Šefčíkovú a P. 

Zicha. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje za zapisovateľa M. Hovančíkovú a za overovateľov zápisnice S. Šefčíkovú a 

P. Zicha. 

Hlasovanie: 

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Starostka navrhuje doplniť do navrhnutého programu ako 2. bod programu: Kontrolu plnenia 

uznesení. 
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Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje program 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči s 

doplnením 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

 

Starostka navrhuje zloženie návrhovej komisie: A. Vician a M. Gajarová. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Ing. Vician, Bc. Gajarová 

Hlasovanie: 

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

4. bod programu: Zmena rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky č. 3 

 

Starostka vyzvala hlavného kontrolóra obce Dojč, aby informoval prítomných poslancov a občanov 

o svojom stanovisku k 3. zmene rozpočtu roka 2014. Hlavný kontrolór v stanovisku vyčíslil bežné 

a kapitálové príjmy a výdavky, príjmové a výdavkové finančné operácie pred 3. úpravou rozpočtu 

a po nej. Taktiež uviedol celkovú sumu rozpočtovaných príjmov a výdavkov a vyčíslil 

predpokladaný výsledok hospodárenia. Hlavný kontrolór konštatoval, že zmena rozpočtu sa 

vypracovala v súlade so zákonom o účtovníctve a na základe týchto faktov navrhuje zmenu 

rozpočtu schváliť. Účtovníčka obce doplnila informáciu, že do pôvodnej zverejnenej verzie boli 

zapracované zmeny prerokované na pracovnej porade poslancov a že výdavky základnej školy je 

potrebné navýšiť o dotácie prijaté zo ŠR. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k 3. zmene rozpočtu roku 2014 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči schvaľuje Zmenu rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky č. 3 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

5. bod programu: Návrh rozpočtu obce na rok 2015 

 

Starostka vyzvala hlavného kontrolóra, aby informoval všetkých prítomných o svojom odbornom 

stanovisku k návrhu rozpočtu na rok 2015. Hlavný kontrolór odporúča poslancom schváliť 

navrhovaný rozpočet bez výhrad. 

Účtovníčka informovala o zmenách, ktoré zapracovala do návrhu rozpočtu na rok 2015 na základe 

pripomienok z pracovnej porady poslancov a o novej funkčnej klasifikácii, ktorá bude platná od 

roku 2015. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Dojč k návrhu 

rozpočtu na rok 2015 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 
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Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči schvaľuje Rozpočet obce Dojč na rok 2015 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

6. bod programu: Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly 

 

Hlavný kontrolór obce informoval o výsledkoch kontroly, ktorá sa uskutočnila v období od 11. 

novembra do 30. decembra 2014. Predmetom kontroly bola hospodárnosť a efektívnosť využívania 

finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu v ZŠ. Kontrolovaným obdobím bol 1. polrok 2014. 

Na základe všetkých získaných faktov skonštatoval, že v ZŠ sa hospodári s financiami efektívne. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra za obdobie od 11. 

novembra do 30. decembra 2014 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

7. bod programu: Plán kontrolnej činnosti 

 

Hlavný kontrolór obce predkladá návrh Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2015. Plán kontrolnej 

činnosti bol zverejnený 4.12.2014 na obecnej výveske, t. j. riadne a včas, minimálne však 15 dní 

pred zasadnutím Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na I. polrok 2015 

Hlasovanie:   

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

8. bod programu: Rôzne 

 

Starostka obce informuje o havarijnej situácii v školskej plynovej kotolni a o možnosti podať 

žiadosť na riešenie tejto situácie na Okresný úrad v Trnave, odbor školstva a následne na MŠVVaŠ 

SR. Obec by tak mohla získať finančné prostriedky vo výške 30.000 €. Spolufinancovanie obce ako 

zriaďovateľa Základnej školy v Dojči by bolo približne sumou 5.290 €. Finančné prostriedky by sa 

použili na nákup 2 nových plynových kotlov s príslušnými zariadeniami. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči súhlasí s riešením havarijnej situácie plynových koltov v plynovej kotolni Základnej 

školy v Dojči podaním žiadosti na riešenie havarijnej situácie na Okresný úrad v Trnave, odbor 

školstva a následne na MŠVVaŠ SR 

Hlasovanie:   

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Hlavný kontrolór obce informuje o tom, že môže vykonávať popri funkcii Hlavného kontrolóra 

Obce Dojč aj inú zárobkovú činnosť, musí mať však súhlas Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči súhlasí s tým, aby hlavný kontrolór obce mohol vykonávať inú zárobkovú činnosť 

popri funkcii hlavného kontrolóra. 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 
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Starostka predložila návrh na úpravu prevádzkovej doby obecného úradu. pracovníčky úradu by 

pracovali v týždenných cykloch.  

Párny týždeň: 

zamestnankyňa A: 7:30 – 15:30, obedná prestávka v čase 11:30 – 12:00 

zamestnankyňa B: 9:00 – 17:00, obedná prestávka v čase 13:00 – 13:30 

Nepárny týždeň: 

zamestnankyňa A: 9:00 – 17:00, obedná prestávka v čase 13:00 – 13:30 

zamestnankyňa A: 7:30 – 15:30, obedná prestávka v čase 11:30 – 12:00 

V čase výberu daní by bol obecný úrad otvorený aj v sobotu v čase 9:00 – 10:00 hod. a bola by 

prítomná jedna zamestnankyňa. Čas odpracovaný v sobotu by bol riešený náhradným voľnom. 

 

Starostka informovala, že hlásenia miestneho rozhlasu budú pred 17. hodinou. 

 

Pani Danková sa pýtala na úhradu daní, či sa už môže inkasovať v hotovosti, pretože bolo schválené 

uznesením, aby sa dane platili len bezhotovostným prevodom. Starostka uviedla, že dovolila 

ekonómke prijať peniaze do pokladne, s tým že si je vedomá, že porušuje uznesenie. Starostka chce, 

aby mali občania možnosť platiť aj v hotovosti.  

A. Mikulíková povedala, že uznesenie bolo schválené kvôli neporiadku, pretože sa strácali na 

obecnom úrade potvrdenky. Uznesenie sa schválilo preto, aby nemal obecný úrad priamy prístup k 

financiám.  

A. Vician sa pýtal ako sa chráni v čase výberu daní hotovosť, starostka odpovedala, že hotovosť je 

uzamknutá v pokladnici v trezore na úrade a stanovený určitý limit v pokladni a peniaze sa 

pravidelne odvádzajú do banky. 

Poslanci sa pýtali, či nie je treba schváliť, aby sa mohli dane vyberať opäť v hotovosti, starostka 

uviedla, že sa musí vypracovať a schváliť nové VZN. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči súhlasí s navrhnutou prevádzkovou dobou na Obecnom úrade v Dojči s účinnosťou od 

5. januára 2015. 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Kontrola plnenia uznesení  
 

Starostka informovala, že dostala žiadosť p. Deáka o novú nájomnú zmluvu. Obecné zastupiteľstvo 

schválilo p. Deákovi 26.6.2014 predĺženie nájmu, pričom firma p. Deáka zmenila názov, preto je 

potrebné vypracovať novú zmluvu. Nová zmluva však nebola do 15.12.2014 vypracovaná, takže 

uznesenie nebolo splnené. Pri vytváraní novej nájomnej zmluvy vychádzala starostka z podmienok 

starej zmluvy, zmenilo sa tam iba platenie nájmu vopred. 

 

P. Faltýnek žiadal, aby mohol prísť lunapark účinkovať na hody, starostka napísala na túto žiadosť 

odpoveď. 

 

Situácia v bytovom dome: 

Výrub stromov bol zrealizovaný. Dlažba na schody zatiaľ nebola nalepená, v decembri sa to už 

nerealizovalo. 

Starostka mala stretnutie s Ing. Leškom, ktorý dal odporúčanie, aby sa v bytovom dome viacej 

kúrilo a vetralo, čím by sa mal vyriešiť problém s plesňami. Starostka toto odporúča nájomníkom. 

 

Starostka bola na návšteve v materskej a základnej škole a mala stretnutie s p. Levárskym vo firme 

OMS. Dohodli sa, že sa budú pravidelne stretávať a komunikovať v rámci vzájomných vzťahov. 
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Starostka bola na dopravnom inšpektoráte kvôli parkovaniu osobných automobilov pri dome 

smútku, niekedy tam naraz parkuje až 15 áut. Obecní pracovníci osadili pri dome smútku dočasnú 

dopravnú značku zákaz zastavenia. Táto značka sa však nemôže používať, preto sa musí situácia 

urýchlene vyriešiť. Po Novom roku sa dá vyhlásiť v okolitých obciach, aby občania neparkovali pri 

dome smútku. 

 

Starostka informovala, že obci chýba pasport dopravného značenia, riešiť sa to bude v januári. 

V obci je umiestnených na stĺpoch verejného osvetlenia niekoľko reklám, čo je protizákonné, preto 

sa musia odstrániť. 

 

V utorok 16.12.2014 sa zrealizovalo na obecnom úrade školenie vodičov referenčných vozidiel, 

pretože niektorí zamestnanci mali už preukazy po platnosti, p. Haba vykonal školenie formou 

sponzorského daru. 

 

Starostka urobila prieskum trhu a na základe neho nakúpila posypovú soľ, ktorá je uskladnená v PD 

Dojč. Na zimnú údržbu miestnych komunikácií sa nestihlo urobiť výberové konanie, a preto sa 

vyhotovila a podpísala zmluva s p. Dankom. 

Podmienky sú také ako minulý rok, s tým že ráno musí byť cesta upravená o 04:45 hod. Cena práce 

je 22,00  €/1 hodinu. 

Starostka oslovila p. Celestína Líma, aby preškolil zamestnancov, pretože nemali platné pilčícke 

preukazy. 

 

Starostka informovala, že na obecnom úrade nie sú skontrolované hasičské prístroje a nie je 

aktuálna agenda BOZP. Posledné školenie požiarnej ochrany bolo v roku 2010. 

 

Starostka informovala, že projekt Revitalizácia verejných priestranstiev obce Dojč nie je poistený, 

návrh na poistenie predložil p. Julián Kabát z Kútov. Spracoval všetky poistné zmluvy, ktoré obec 

uzavrela v Generali a celková poistná suma vrátane projektu revitalizácie by bola 1800,00 €. 

Starostka uviedla, že sa jej zdá suma veľmi vysoká suma, preto dala vypracovať ešte ďalšie ponuky. 

 

Starostka si prebrala služobné auto Seat Cordoba a zistila, že dvere zo strany spolujazdca sú 

nabúrané, dvere sú prepadnuté. Oprava sa bude riešiť prostredníctvom poisťovne. 

 

Starostka riešila so sl. Melišovou problém, licencia na program matrika nebola uhradená, a tak 

prepadla. Je potrebné doplatiť ročný poplatok, aby sa obec dostala k údajom. 

 

Starostka predniesla problém s maľovanou cyklomapou – v uznesení bolo schválené, že sa nakúpia 

2 stojany za 290 € bez DPH a zvyšok uhradí p. Holán. Obec však zaplatila 818 €, táto suma 

nefiguruje v zápisniciach, preto sa rozdiel prefakturoval p. Holánovi. Ten tvrdí, že už zaplatil takúto 

mapu pri kríži Sv. Cyrila a Metoda. Starostka navrhla, aby sa poslanci stretli a vyriešili tento 

problém. 

 

Starostka informovala, že si dala obecným robotníkom vymaľovať kanceláriu a postupne sa 

zoznamuje so všetkými dokumentmi. 

 

Starostka informuje, že projekty na prerábku pavilónu základnej školy na materskú školu a 

kanalizáciu sú pripravené.  

 

Starostka informovala, že bola na stretnutí starostov v Smrdákoch, kde sa riešilo vytvorenie 

miestnej akčnej skupiny, aby mohli jednotlivé obce v rámci tejto skupiny čerpať finančné 

prostriedky z programu Leader. V rámci programu Leader by sa mohli čerpať financie na 1. 

projekty už na jeseň 2015. Obec by si vybrala projekt, na ktorý by chcela žiadať prostriedky. 
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Združenie musí mať minimálne 7 obcí, minimálne 10.000 obyvateľov, ale maximálne 50.000 

obyvateľov a musí ísť o súvislé územie. Hustota obyvateľov do 150 na m
2
. Mesto Senica už je 

členom združenia. Obce boli v tomto roku združené do rôznych združení, napr. Podhorie 

a Kopaničiar. Obce tak získali približne 2.000.000 €, ktoré sa prerozdelili medzi projekty 

jednotlivých obcí. Obec sa musí len rozhodnúť, na čo by chcela použiť financie. Na kanalizáciu to 

nie je možné, ale na opravu ciest by mohli byť použité. V januári bude ďalšie stretnutie starostov, 

bude sa na ňom ešte o všetkom rokovať. Podmienky zatiaľ jednotlivé obce, ktoré chcú vytvoriť 

miestnu akčnú skupinu spĺňajú. 

 

Návrh na uznesenie: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Informáciu o činnosti starostky obce od ustanovujúceho zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Dojči 

Hlasovanie: 

za: 9, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

9. bod programu: Diskusia 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

 

Pani M. Tománková sa pýtala, či by nájomníci bytovky nemohli dostávať faktúry za vodné a stočné 

priamo od BVS, aby to nemusela fakturovať obec na základe odpočtov jednotlivých vodomerov. 

 

Pani A. Polláková sa pýtala, kedy budú zverejnené na webovej stránke obce zápisnice a uznesenia. 

Starostka odpovedala, že Ing. Zich a p. Holkovič budú spoločne prerábať webovú stránku 

a postupne sa doplnia aj chýbajúce informácie. P. Polláková sa pýtala, kedy sa bude vymáhať 

náhradu za starú webovú stránku, ktorá zmizla. Starostka odpovedala, že si všetko preverí, že sa 

zatiaľ nedostala sa k tomuto problému. 

 

Pani E. Danková sa pýtala ako to vyzerá do budúcnosti s kanalizáciou, starostka odpovedala, že to 

musí riešiť v Bratislave, zatiaľ sa len oboznámila s aktuálnymi projektom, stavebné povolenia sú 

aktuálne a pripravené. 

 

Pani A. Polláková sa pýtala na realizáciu projektu Modernizácie a rekonštrukcie verejného 

osvetlenia v obci Dojč, starostka informovala, že mandátna zmluva na verejného obstarávateľa je 

pripravená. 

 

Pani V. Jurášová sa pýtala, či je možnosť upraviť autobusové spojenia. Starostka odpovedala, že 

chce rokovať s SAD, aby sa v marci mohli zapracovať do nových cestovných poriadkov úpravy. 

Niektoré autobusové spojenia by prechádzali cez dedinu, napr. tie čo idú na smer Brodské a Gbely, 

prípadne by sa mohla postupne zrušiť zastávka pri družstve. Starostka bude o tom rokovať s p. 

Gažom, riaditeľom SAD-ky a bude postupne informovať občanov. 

 

J. Kozánková sa pýtala, kedy sa budú riešiť problémy s multifunkčným ihriskom. Starostka navrhla, 

že ihrisko by mohlo byť uzamknuté a vyberala by sa za použitie symbolická čiastka. Dôležité je, 

aby  bola funkčná kamera pri ZŠ, pretože teraz tam nie je možné rozpoznať ľudí, ktorí ihrisko 

používajú. 

 

10. bod programu: Uznesenia 

 

M. Gajarová zhrnula a prečítala všetky uznesenia, ktoré schválili poslanci na 1. riadnom zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 
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11. bod programu: Záver 

 

Starostka informovala, že najbližšie stretnutie bude 23.1.2015. 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 19:15 hod. 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Hovančíková ................................................................. 

 

Overovatelia:    Ing. Andrej Vician .............................................................................. 

 

                          Bc. Martina Gajarová ........................................................................ 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová ............................................................. 


